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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes.  

 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Elisabet Hellaeus utsågs att tillsammans med ordföranden Charlotte Norlin justera dagens 

protokoll.  

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet justeras via mejl och undertecknas vid nästkommande möte. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2012-10-15 godkändes. 

 

§ 6. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

 

- Svar på remissen; Tydliggörande av valfrihetssystem inom omsorgen om 

personer med funktionsnedsättning LSS 

 

Toni Mellblom redogör för remissen och för hur förvaltningen ser på förslagen avseende 

ersättning och kvalitetskrav samt vissa regler inom valfrihetssystemet. Förvaltningen 

tillstyreker förslaget i sin helhet. 

 

Rådet reserverar sig mot förslaget som rör kostnad för mat - daglig verksamhet. Rådet ser 

helst att den enskilde på daglig verksamhet helst ska erbjudas kostnadsfri lunch och 

motsätter sig i synnerhet förslaget att lunchkostnaden ska regleras genom avtal med 

staden. Rådet anser att lunchen inte ska reducera habiliteringsersättningen.  

 

- Info om en kommande remiss; Utökad valfrihet inom omsorgen om personer med 

funktionsnedsättning enl LSS-korttidstillsyn för skolungdom över 12 år. 

 

Till samtliga ledamöter delades remissen ut för påseende och synpunkter till rådets 

sammanträde den 12 december. 

 

- Svar på remissen; Stockholms stads program för stöd till anhöriga 2012-

2016 

 

Rådet har tagit del av remissen och har följande synpunkter att tillföra ärendet; 
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Rådet för funktionshinderfrågor på Östermalm understryker vikten av att Stockholms stad 

fortsättningsvis är ansvarig för verksamheten anhörigstöd och att medel avsätts för 

uppdraget i budget. Rådet menar att om stadens ansvar för verksamheten minskar riskerar 

anhörigstödet att så småningom enbart bedrivas på frivillig basis.  

 

Rådet påpekar att informationen om anhörigstöd på Östermalms hemsida saknas.  

 

I sammanhanget informeras om webbsidan GAPET; en mötesplats för anhöriga.  

 

- Budget/verksamhetsplanering 2013 

 

Anna-Lena Christensson Österberg informerar övergripande om budgeten 2013 och 

att Östermalms sdn kommer att ha ett överslott om ca 9.5 mnkr 2012. Avdelningen 

socialtjänst har dock ett underskott om ca 10,5 mnkr. Rådet ifrågasätter 

förvaltningens prognos som tidigare inte har pekat på ett överskott. 

 

Vidare informerar Anna-Lena om att tilldelningen av medel 2013 har ökat något till 

så gott som samtliga verksamhetsområden inom avdelningen socialtjänst, men att det 

i realiteten inte kommer att påverka budgetresultatet för 2013. Det ser mycket 

bekymmersamt ut även nästa år och avdelningen prognostiserar ett underskott om ca 

14.9 mnkr. Uppdraget från staden ser i princip ut som tidigare år med nuvarande 

majoritet, vilket gör att verksamhetsplaneringen för 2013 i stort ser ut som tidigare 

med fokus på att insatser ges utifrån utredningar i befintliga utredningssystem och att 

budgetmedvetenhet hos all personal ska råda. Frivilliga insatser måste övervägas. 

 

Rådet förhörs sig om hur beräkningen av tilldelningen av medel går till och 

ifrågasätter att tilldelningen inte tycks vara tillräcklig trots stadens goda ekonomi. 

 

 

- Aktiviteter i verksamhetsplanen 2013 kopplat till Programmet för delaktighet  

 

§ 7. Information från Stöd och serviceenheten 

Stöd- och serviceenheten har ett bekymmersamt ekonomiskt läge inför år 2013. Det är 

därför av stor vikt att enhetens biståndsbedömning vid ny- och omprövningar även 

fortsättningsvis har en stram men rättssäker karaktär. Brukarna beviljas bistånd som 

tillförsäkrar dem goda levnadsvillkor enligt LSS alternativt skälig levnadsnivå enligt SoL.  

Enheten kommer särskilt fortsätta verka för att de totala kostnaderna för de 

prestationsbaserade verksamheterna inte överskrider ersättningsnivåerna. Vidare har 

enheten för avsikt att, där behov föreligger, ta stöd av arbetsterapeut vid bedömning av 

hemtjänstnivå och assistanstimmar. Enheten kommer även aktivt verka för att 

några brukare som bedöms tillhöra personkrets 2 enl LSS och som fn är placerade på 

boendeformer enligt SoL, istället erbjuds bostad med särskild service till vissa 

funktionshindrade, LSS. Detta bedöms bli mer kostnadseffektivt för enheten samtidigt 

som brukaren tillförsäkras goda levnadsvillkor. 
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Enheten visar på ett underskott om ca 3,7 mnkr för 2012 och för 2012 ca 3 mnkr. Toni 

konstaterar att det ser i princip lika illa ut över hela staden och att det är svårt att se att 

några större förändringar kommer att ske under 2013.  

Toni tar upp att kostnaderna för turbundna resor till dagliga verksamheter är höga och att 

ett samarbete tillsammans med förvaltningarna i norra innestaden har inletts för att 

påverka kostnadsutvecklingen.   

Rådet påtalar att meddragningar av en insats omfattning i syfte att minska kostnader 

drabbar den enskilde. Toni redogör för utredningsförfarandet och utredningen som 

tillsammans med prejudicerande domar ligger till grund för beslut och menar att den 

enskilde alltid har möjlighet att överklaga, när den enskilde inte anser sig nöjd med fattat 

beslut. Rådet menar att ett beslut fattat inom en lagbunden verksamhet ändå handlar om 

hur lagen tolkas och att ett överklagandebeslut också handlar om en tolkning, varför det 

händer att ”fel” beslut ändå fattas, vilket drabbar den enskilde. 

 

§ 8. Information från Socialpsykiatrienheten 
 

Håkan Wiegandt deltar inte, varför Anna-Lena i stället gör en kort beskrivning av 

enhetens ekonomiska läge. Enheten prognostiserar ett underskott om ca 4,5 mnkr för 

2012, varav ca 2 mnkr rör gruppbostaden på Sandhamnsgatan 8. Även för 2013 ser det 

mycket bekymmersamt ut, detta trots nedläggningen av gruppbostaden, då 

kostnadseffekten inte slår igenom förens under nästkommande år. För 2013 

prognostiseras därför ett underskott om ca 5 mnkr om inte situationen med övertalig 

personal tillika intäkt för tom lokal inte löses. Förvaltningen ser dock att så inte kommer 

att vara fallet då flera lösningar just nu diskuteras. 

 

§ 9. Övriga frågor 

Rådet påtalar att de inte fick någon inbjudan till kick-offen för Startpunkten Östermalm, 

vilket förvaltningen ber om ursäkt för. Rådet får information om kommande 

friskvårdsaktiviteter tillsamman med GIH. Rådet ska hållas informerade om när dessa 

drar igång i vår. 

  

Rådet önskar sammanträda i ett sammanträdesrum under 2013, vilket inte har varit görligt 

under 2012. 

 

Eva Svedman ser till att ett förslag på sammanträdestider 2013 kommer samtliga 

ledamöter till del.  

 

§ 10. Datum för nästa sammanträde 

 

Nästa sammanträde är 2012 -12-12 kl.15.00 - 16.30. Lokal: Gärdet, Karlavägen 104, 6 tr. 

  

§ 11. Avslutning  

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.  


